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RTV Utrecht plaatste op woensdag 7 september een nieuwsbericht met de titel ‘Toproeiers willen 

niet meer trainen in Utrecht’. Daarin staat te lezen dat de wedstrijdroeiers van de 

studentenroeiverenigingen AUSR Orca en USR Triton voor hun trainingen uitwijken naar het 

kanaal in Vianen. Dit is een tijdelijke noodoplossing omdat de Utrechtse wateren steeds drukker 

bevaren worden. Orca, Triton en ook roeivereniging Viking hebben bij de gemeente meerdere 

malen de noodklok geluid. Het college van B&W heeft een jaar geleden (17-sep-2015) motie 130 

(de ‘motie Buunk’) overgenomen. Deze motie roept onder andere op om na te gaan op welke 

manier het mogelijk is om te zorgen dat “buitensport accommodatie voor het roeien” volwaardig 

mogelijk blijft. Uitvoering van deze motie is klaarblijkelijk nog onvoldoende.  

 

De VVD en PvdA hebben daarom de volgende vragen: 

 

1. Wat vindt het college van het feit dat de beste roeiers van beide studentenroeiverenigingen de 

gemeente Utrecht verlaten om te trainen? 

 

2. Is het college het met VVD en PvdA eens dat zowel recreatief als wedstrijdroeien in Utrecht 

mogelijk moet blijven? 

 

De Utrechtse roeiverenigingen hebben hun wensen vastgelegd in het rapport ‘Roeien in een 

topstad’, dat in het voorjaar aan het college gepresenteerd is. Naar aanleiding daarvan is de 

wethouder in gesprek geweest met de roeiverenigingen. Tegelijkertijd echter, vindt besluitvorming 

plaats die van grote invloed is op de mogelijkheid om het Merwedekanaal als buitensportzone in te 

richten. Onder andere het Stedelijk Programma van Eisen Merwedekanaalzone. 

 

3. Op welke wijze kan de wethouder op korte termijn zorgen dat trainen in de gemeente Utrecht 

mogelijk blijft voor de roeiers? 

 

4. Op welke wijze gaat de wethouder structureel invulling geven aan de motie Buunk? 

 

 

 

 

 


